
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Norberta Krajczego

na 43. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

Zwracam siê do Pana Prezesa z zapytaniem, wed³ug jakich kryteriów przyznawane by³y œrodki z bu-
d¿etu rezerwowego NFZ za wykonanie procedur ponadlimitowych w bie¿¹cym roku. Województwo opol-
skie otrzyma³o oko³o 9 milionów z³ przy 80 milionach z³, które dosta³o województwo dolnoœl¹skie. Czy
decydowa³ o tym podziale algorytm przyjêty przez centralê NFZ, czy podzia³ procentowy? W tym drugim
przypadku wed³ug dyrekcji oddzia³u NFZ w Opolu powinno to byæ ponad 20 milionów z³.

Proszê Pana Prezesa o zajêcie stanowiska w tej sprawie.

Z powa¿aniem
Norbert Krajczy




